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Den 29. juni 2006 

  

  

 

Sagsnr.: 1386 

 

Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i skrivelse af 23. maj 2006 (Ad FLF alm. 

del) udbedt sig min besvarelse af følgende spørgsmål 357: 

 

Spørgsmål 357: 

”Vil ministeren i forlængelse af besvarelsen af FLF al. del – samrådsspm. BI og BJ om salmonellainfi-

ceret kød fra Slagteriet Calzi i Italien den 23. maj 2006 oplyse, hvor meget importeret kød der gennem 

de seneste 5 år procentvist er kontrolleret inden for de forskellige kategorier af kød?” 

 

Svar:  

Jeg har forelagt spørgsmålet for Fødevarestyrelsen, som har oplyst følgende, hvortil jeg kan henholde 

mig:  

 

”Fødevarestyrelsen er ved at indhente data om salmonellakontrollen gennem de seneste fem år, og når 

de pågældende tal er tilvejebragt, vil disse blive oversendt” 

 

 

 

 

Lars Barfoed 

                                                                           /Thomas Elvensø  
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